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Írásbeli kérdés

„Lakáshitelek" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kolber István
regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca nélküli miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Drasztikusan visszaesett az államilag támogatott lakáshitelezés az idei év első két hónapjában . 2005 .
februárban új lakások építéséhez vagy vásárlásához felvehető kedvezményes hitelre 60 százalékkal
kevesebb szerződést kötöttek, mint tavaly . A folyósítások összege 31-ről 16,2 milliárd forintra
zsugorodott.

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Mekkora a devizahitelek aránya a megkötött szerződésekben?

2 . A forint svájci frankhoz viszonyított 1 százalékos romlása hány forinttal növeli meg az átlagos
törlesztő részlet összegét?

3 . Ön mit gondol, miért esett vissza a forint alapú hitelek aránya?

4. Deviza alapú hiteleknél milyen a kamatok aránya az 1 éves illetve 5 éves kamatperiódusú
hitelek esetén?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . március 30 .

Mádi László
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